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Referat fra styremøte 7/21 

Sted:   Indre Arna sentralstadion (klubbhus)  

Dato/tid: Onsdag 27. oktober.  kl.17.00.  

 
 

 
Navn 

Tilstede 
(alle) 

For 
fall 

 
   Merknad  

Dag Jarle Aksnes, leder  X  stemmerett 

Siren Preto, nestleder   X  stemmerett 

Geir Iden, styremedlem X   stemmerett 

Trond Erik Mikkelsen, styremedlem X   stemmerettl 

Linda Arnesen, styremedlem  X   stemmerett 

Arild Hovland, styremedlem X   stemmerett  

Janne Gro Nyheim Rasmussen X  

 

Stemmerett 

Atle Houg Ringheim  X  

 

Mathura Amirthalingam  X 

 

Sverre Solheim, vararepresentant   X   

Camilla H Farestveit, ungdoms 

vararepresentant 
X   Stemmerett for Atle 

Kolfinna Magnusdottir X   Stemmerett for Mathura 

Kent Trieu Nguyen, ungdoms vararepresentant X    

Roar Andersen og Anders Hovden XX  Begge fra adm.  

 

 

Sak 38/21 Godkjenning av innkalling, saksliste 7/21 og styrereferat 6/2021 
  (Referat 5/21, utsendt den 21. oktober) 

 

Adm. leder, Roar Andersen redegjorde at ved en inkurie hang igjen noe tekst fra referat 6/21 ifm sak 40/21 «Møter 

 siden sist» og at den saken kan styret se vekk ifra og at saksnummerne vil bli tilsvarende korrigert 

 

Vedtak:  Idrettsrådet i Bergen godkjente innkalling og saksliste 7/21 med endring som forklart av adm. 

leder samt styrereferat 6/21. 

 

Sak 39/21 Hva skjer i idretten i Arna 

 

Da vi var i Arna var det naturlig å invitere de store idrettslagene som fortalte litt og vi hadde invitert Arna SLK, 

Arna-Bjørnar allianse idrettslag, IL Bjørnar håndball og IL Fri (sistnevnte var opptatt med løp og hadde meldt 

forfall) vi hadde avsatt 45 minutter til dem. Daglig leder, Synnøve Lien, Tore Thorsen (anleggskontakt ) og 

nestleder Torgeir Steinhaug fra Arna-Bjørnar. Tore Thorsen informerte kort om måten de var organisert som 

allianseidrettslag. Mye utstyr å ha styr på klubben ønsker å samle alt 1 plass i en bod som de har søkt om å få sette 

opp. I dag er det garderober til Garnesbanen i Bjørnarhallen, men når den rives vurderer de å bygge garderober 

nærmere Garnes kunstgressbane der de har i dag et lite «klubbhus». Synnøve Lien fortalte at mangeårig ansatt 

Sigmund Thunes pensjonerer seg, de har ansatt Karoline Thorsvik på breddefotball, hun har alt flere ganger 

kontaktet oss om innetreningstider. Vi sjekker om Haugland skole kan åpnes 

 

Fra IL Bjørnar håndball møtte daglig leder Kjetil Holm samt nestleder Thomas Garnes. Arbeidet med å utvide 

Bjørnarhallen til 2 håndball flater ble utsatt og forventes ferdig i 2025, har fått tak i industrilokaler som i 

byggeperioden kan gjøre nytte som treningssted. I Arna er «Ballsidighet» blitt et begrep. 
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Fra Arna Svømme og Livredningsklubb stilte Paal Arne Nævdal (Janne i vårt styre er også medlem i Arna S&LK), 

Roar A leste opp fersk melding fra kommunens planleggere om at Garnes U skal rives og ny skole skal bygges på 

eksisterende tomt. Bassenget skal rehabiliteres samtidig, noe som også kan få konsekvenser for aktivitet i gymsal. 

Årets skoleår planlegges nå å gå som normalt, nytt skoleanlegg forventes ferdig august i 2025. Viktig at 

svømmeklubben får godt tilbud mens disse arbeidene pågår. Svømming er en svært trenings intensiv idrett hvor 

mange dessverre faller av i ungdomsårene. Svømmeklubben fyller 50 år og skal feire seg selv kommende lørdag i 

disse lokalene. 

 

Vi ga dem kr.50.000 hver til inkluderingsarbeid i sine respektive idrettslag 

 

Sak 33/21 Kort fra Dialogmøte med idrettskretsen (samme saksnummer som sist) 

Møtet fant sted den 6. oktober på Idrettens Hus. 

 

Vi deltok med Arild, Siren, og Geir. Samt Roar. Stikkord fra møtet: Etterslep spillemidler og  

Momskompensasjonsordningene, NIF jobber for full kompensasjon og for å få ned ventetiden på  

Spillemiddelordningen.  

 

Etter Koronapandemien ca 10 % frafall i vår krets, støtteordninger gjelder ut året 2021,  

 

Vi informerte om at vi har fokus i år på å få opp bevilgningene til idrettsanlegg som klubbene selv eier. 

 

Leder av skikretsen, Johan Børsheim, fortalte om prosjektet 1-2-3 ski i Bergen 

 

Vestland IK refererte kort fra Tinget om at det var opprettet en påtalenemd som skal sikre bedre rettssikkerhet  i  

Organisasjonen. Det er blitt krav om trener attest for å få trene både barn og ungdom. Begge kandidatene som VIK  

hadde foreslått ble innvalgt i idrettsstyret (Sara Stokken og Marco Elsafadi), + man skal undersøke muligheter for å  

arrangere Special Olympics  World winter Games i Norge. 

Enn videre om Idrettsrådene skal få 5% av LAM 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Sak 34/21 Kort orientering fra anleggskonferansen på Scandic Ørnen i regi av idrettskretsen den 20-

21. oktober  

(samme saksnummer som sist) 

 

Arild Hovland deltok fra oss. Ref. NIF sin oversikt for strategisk viktige anlegg som skal få ekstra 

programsatsingsmidler. Med i listene er anlegg som ønskes i Bergen og som gjerne ikke Idrettsrådet er særlig 

informert om. 

Adm. leder, Roar A, mente vi bør ha is i magen, da vi prioriterer jo anlegg finansiert bl.a. av Bergen kommune og 

at vi bør akseptere at særforbund til enkelte idretter ser på Bergen som en stor by som det er viktig å prioritere for 

sin idrett med tanke på å skape grobunn for økt rekruttering. (jf Skiforbundet). 

 

Videre om satsing på bærekraftige anlegg som han trodde ville være fordyrende, det  var fremkommet informasjon 

om planer for et FYSAK tilbud i Loddefjord bydel. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------- ---------- 

 

Sak 36/21 Hordaland friidrettskrets har bedt om møte med oss 

 

Vi hadde oprinnelig fått mail om dette fra friidrettskretsens leder Peer Jarnung, alt utsendt før vårt forrige møte 

hvor det ble gjort slikt_:  

Vedtak: 

Idrettsrådet i Bergen vil gjerne møte friidrettskretsen ifm møte nr.7/21 i Arna og vi kan da samtidig ta en  

befaring på det nye kasteanlegget 

 

Adm informert fra friidrettskretsen at de ikke fikk anledning slik at saken ble utsatt 

 

 

Sak 28/21 Vinter NM veka, avholdes i begynnelsen på mars (uke 12 i  2022) i Bergen og på Voss 

(saken beholder samme saksnr som tidligere) 

  

(Idrettsrådet i Bergen oppnevnte v 1. gangs behandling Anders Hovden som vår repr. i arbeidsgruppen) 

 

Sist: Camilla H H Farestvedt ga uttrykk for at skøyter med grenen «short track» gjerne ville delta og ville  

undersøke om det kunne være en mulighet for det. Status på den saken var nå at skøyteforbundet avsjekker om 

datoene er i konflikt med NM på skøyter 
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Sak 40/21 Åsanehallen – nytt FYSAK?   

 

Sist uke hadde det vært en avisartikkel i Åsane Tidende om at Åsanehallen skal bli FYSAK anlegg. Da tar 

kommunen et idrettsanlegg opprinnelig bygget til organisert trening og den medlemsbaserte del av idretten og gir 

hallen til såkalt «egenorganisert» aktivitet,  

 

Har Idrettsrådet i Bergen synspunkter i denne forbindelse, Saken ble utsatt, men Kolfinna luftet den idé om ikke 

heller et FYSAK anlegg kunne etableres med tilknytning til Åsane Arena? 

 

Fortsettelse følger i vårt siste styremøte med en diskusjon om FYSAK 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Sak 41/21 Status anlegg  

 

Anlegg på beddingen er Basseng Ortun (som pågår i regi av kommunen), idrettshall i Alvøen med sidehall for 

Bordtennis (som pågår i regi av kommunen) Mulehallen, Slettebakken (har vært et møte siden sist med kommunens 

planavdeling, ble avholdt på Slettebakken skole), Slåtthaug komplekset, Bjarghallen, Gneist friidrettshall ved Fana 

stadion, F2 tomt Krohnsminde, kastanlegg for friidrett (Arna), planer Garnes u skole i Arna (i kommunal regi) 

 

Ble tatt til orientering 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

 

Sak 42/21 Idrettslags Jubileum  

 

(info var sendt til styret 27. oktober) 

 

NMK Bergen har 100 års jubileum  

Åsane IL har 50 års jubileum 

 

Begge avholder jubileumsfest lørdag den 6. nov, NMK Bergen feirer på Scandic Hotel Flesland og Åsane IL i 

Åsane Arena. 

 

Vedtak: IRB innvilger 50.000 kr til begge jubilantene, pengene skal anvendes til inkluderingsarbeid i 

idrettslaget 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  

 

EVENTUELT:  

 

Lønn  

Idrettsrådets ansatte (IRB fastsetter tradisjonelt på slutten av året lønn pr. 1. mai for sine ansatte), Adm. leder 

foreslo å gi samme tillegg som våre kolleger i NIF og idrettskretsene hadde fått som var + 2,8% 

 

Og det ble vedtatt slik at: 

 

Styret fastsatte i sitt styremøte den 27. oktober i 2021 lønn til sine ansatte kontormedarbeider, Anders Hovden samt 

daglig leder, Roar Andersen. I Idretten i år er det gitt et lønnstillegg på 2,8 % og styret har valgt å følge d.s. 

Anders er plassert i ltr.58 som utgjør kr.524900 + 2,8% = ny årslønn kr.539597,- 

Roar er plassert i ltr. 71 som utgjør kr. 665700 + 2,8% = ny årslønn kr.684340,- 

 

Med virkning fra 1. mai 2021 

 

 

 

Referent,  

 

Roar Andersen 

Bergen 12.nov 2021 

 

 

 

Neste styremøte, opprinnelig 2. desember, men er nå flyttet til mandag 6. desember. 


